
Bežigrajska briljantina v domovih starejših 
 
V sklopu projektnega dela  “Jaz in mi za vas” smo se odločili za nastop v domu za starejše občane, 
obiskali smo kar tri DSO in sicer Črnuče, Bežigrad in Šiška. Za ta projekt smo se odločili z namenom, 
da bi starostnikom polepšali dan. V pripravi na nastop smo oblikovali program in si razdelili vloge v 
njem, nastopi so vsebovali glasbene točke, recitacije, skeče in kviz. Pred in po nastopu smo 
oskrbovancem razdelili tudi domače piškote, ki smo jih samo spekli. Z raznolikostjo točk smo nastop 
prilagodili vsem udeležencem z različnimi zdravstvenimi težavami. S pomočjo ankete smo poizvedeli 
kakšno je mnenje sošolcev o projektu. 
Mnenja so sledeča: 
 
“Od projekta sem odnesla to, da sem videla, koliko malo je treba, da nekomu zares polepšaš dan.” 
 
“Pri tem projektu smo se naučili veliko organizacijskih veščin in sodelovanja. Naša dejavnost me je  
veselila, saj smo starejšim dali nasmeh na obraz, kar razveseljuje tudi mene.” 
 
“To, da lahko z malo truda in časa razveseliš in polepšaš dan mnogim, ki jim to tudi pomeni več kot bi 
si mi lahko mislili.” 
 
“Za naš projekt smo obiskali tri domove starejših občanov in jih zabavali s svojim programom. 
Nekateri so peli, nekateri plesali, pekli, igrali inštrumente.. Zelo hvaležna sem, da sem lahko 12 ur 
namenila v dobrodelne namene in na obraz mnogih, tudi tistih, ki se je zdelo, da so njihove 
obrazne mišice že okamenele, skupaj s sošolci privabila nasmeh. Upam, da smo s svojim 
projektom navdihnili še koga.” 
 
“Projekt me je naučil veliko novega o meni, o sodelovanju s sošolci in o javnem nastopanju. Vesel 
sem, da smo lahko starostnikom polepšali dan, j ih nasmejali ali pa spomnili na leta mladosti. 
Ponosen sem na to, kako smo našo predstavo vsakič znova izboljšali in izpopolnili in s tem 
dokazali, da zmoremo skupaj vse, če se le potrudimo in ne jamramo preveč :) Mislim, da so se v 
razredu vzpostavile nove oziroma močnejše vezi prijateljstva in da je tudi nam ta projekt prinesel 
veliko dobrega. ” 
 
“V veselje mi je bilo sodelovati z sošolci v predstavi, v vseh domih smo imeli super publiko, ki je 
uživala ob naših predstavitvah, tako da so se vmes videle tudi kakšne solze. Projekt se mi zdi 
uspešen, radi smo se tudi socializirali z starejšimi občani po predstavi, to se mi je zdelo super, saj 
si tudi oni želijo pogovora, še posebej z mladimi, ki jih ne vidijo tako pogosto.” 
 
Zraven prilagamo tudi fotomaterial: 
 



 


